

Title (en)  
Access cover

Title (de)  
Abdeckelement

Title (fr)  
Elément de recouvrement

Publication  
**EP 1327720 A1 20030716 (DE)**

Application  
**EP 02024136 A 20021030**

Priority  
DE 10163772 A 20011227

Abstract (en)

Covering element (1) comprises a base body (10) having an upper side (12) and a lower side, and a lever arrangement having at least one lever (20, 21) for raising the covering element. The covering element is placed on the bearing surface of a recessed seat (50). The lever is manually pivoted out of a position of rest from the upper side of the covering element relative to the base body with a first end so that a second end of the lever raises the covering element. Preferred Features: The lever is pivotally positioned on the base body. In its position of rest the lever lies flush with the upper side of the covering element. The lever is provided with a handle (22).

Abstract (de)

Ein Abdeckelement, insbesondere ein Gullydeckel für die Abwassertechnik, weist einen Grundkörper (10) auf, wobei das Abdeckelement (1) auf eine Auflage eines vertieften Sitzes (50) auflegbar ist. Es ist eine Hebelanordnung (20-23) mit mindestens einem Hebel (20,21) vorgesehen, wobei der mindestens eine Hebel mit einem ersten Ende (20A,21A) von der Oberseite des Abdeckelements (1) her manuell aus einer Ruhelage heraus betätigbar und so gegenüber dem Grundkörper (10) verschwenkbar ist, dass ein zweites Ende (20B,21B) des Hebels beim Verschwenken das Abdeckelement anhebt. Der mindestens eine Hebel ist vorzugsweise verschwenkbar an dem Grundkörper gelagert. <IMAGE>

IPC 1-7

**E02D 29/14**

IPC 8 full level

**E02D 29/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E02D 29/1418** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0475225 A1 19920318 - KESSEL BERNHARD [DE]
- [X] CH 661465 A5 19870731 - RUTSCHMANN AG
- [A] FR 59727 E 19540716
- [A] US 1902731 A 19330321 - SHERMAN WARREN S

Cited by

FR2933109A1; EP2628855A1; EP4368787A1; EP2357284A1; WO2010004183A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 1327720 A1 20030716; EP 1327720 B1 20080903; AT E407265 T1 20080915; DE 10163772 A1 20030724; DE 10163772 B4 20051222; DE 50212726 D1 20081016; PL 201599 B1 20090430; PL 357545 A1 20030630**

DOCDB simple family (application)

**EP 02024136 A 20021030; AT 02024136 T 20021030; DE 10163772 A 20011227; DE 50212726 T 20021030; PL 35754502 A 20021205**